
Komisja Finansów Publicznych 

25 stycznia 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak że wybiła godzina 16:00. Witam Państwa serdecznie. Będziemy zaczynać. Tak że witam w dniu 25 

stycznia 2022 roku na Komisji Finansów Publicznych. Zanim otworzę jeszcze posiedzenie, tutaj 

sprawdzimy sobie obecność. Tak że witam Panią Prezydent, Pana Prezydenta, Dyrektorów jednostek, 

Szanownych Państwa Radnych oraz Naczelników Wydziałów i Gości, którzy dzisiaj są z nami. Ja 

przeczytam listę obecności. Będę prosił, żeby każdy z Radnych się zgłosił po kolei. Pani Radna Karolina 

Chemicz-Pałys? 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Tak. Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Marek Gołosz? 

 

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Jarosław Hajduk? 

 

Radny Jaroław Hajduk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Grzegorz Kołodziejczyk? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Andrzej Kściuczyk? 

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Iwona Oleksiak? Jeszcze nie ma z nami. Pani Aleksandra Pabian? 

 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Urszula Paździorek-Pawlik? 

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Anita Skapczyk? 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, jestem. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Sławomir Sobociński? 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Jestem, obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Józef Twardzik?  

 

Radny Józef Twardzik 

Halo?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Józef Twardzik? Słyszy nas, tak, (niewyraźne). Pan Dariusz Wencepel? 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dzień dobry, witam wszystkich, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Sławomir Wróbel? 

 

Radny Sławomir Wróbel 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Aleksandra Wysocka-Siembiga? 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Jestem, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Rafał Żelazny? 

 

Radny Rafał Żelazny 

Tak, dzień dobry, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

I Pani Iwona Oleksiak też jest z nami. 

 

Radna Iwona Oleksiak 

Jestem, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak że otwieram posiedzenie dzisiejszej Komisji. Porządek obrad otrzymali Państwo na tablety. Tak 

więc przechodzimy do punktu 3, proszę o przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów 

Publicznych z dnia 14 grudnia 2021 roku. Czy ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się 

wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 4, jest to działalność i finanse 

Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych. Tak że materiały otrzymaliśmy od Pani Dyrektor, która jest 

dzisiaj z nami. Tak więc otwieram dyskusję. Pani Dyrektor jest do dyspozycji, jeżeli są jakieś pytania, to 

proszę pytać. Dziękuję. Zgłoszeń nie widzę, tak że bardzo dziękuję Pani Dyrektor za wszystko, co 

otrzymaliśmy, a my w takim razie idziemy dalej, punkt piąty jest to zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Tychy na rok 2022, oraz od razu punkt szósty, 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Tychy 

na lata 2022-2032. I tu Pan Naczelnik Sławomir Mrugała, proszę. 
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Radny Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, przedłożony projekt zmiany uchwały budżetowej dotyczy zwiększenia 

dochodów ogółem miasta o kwotę 2 107 851 złotych. Zmiany w dochodach dotyczą w całości środków 

unijnych na dofinansowanie projektów zarówno miękkich, jak i twardych. Wprowadzamy środki w 

związku z faktem, że część planowanych dochodów nie wpłynęła w roku 2021, a zatem te środki, których 

nie otrzymaliśmy w roku ubiegłym, wprowadzamy do planu roku bieżącego. Poza tym wprowadzamy 

do planu również środki stanowiące refundację wydatków poniesionych ze środków własnych w roku 

ubiegłym i jeden nowy projekt dofinansowany ze środków europejskich, mowa tutaj o projekcie pod 

nazwą wymiana węglowych źródeł ciepła szansą na poprawę powietrza w Tychach. Jest to nowe 

zadanie, polega na wymianie węglowych źródeł, starych węglowych źródeł ciepła na nowe, ekologiczne. 

Głównie tutaj chodzi o wymianę na kotły gazowe. Projekt będzie realizowany w latach 2022-2023 i 

obejmuje w swoim koszcie wymianę 54 kotłów. Tak że to ten nowy, nowy projekt, niecałe 200 000 

złotych na ten cel w dochodach roku tego, a na przyszły rok jest to kwota ponad 300 000 złotych. Jeżeli 

chodzi o stronę dodatkową, to zwiększamy plan wydatków roku bieżącego o kwotę 11 485 488 złotych, 

jeżeli chodzi o zwiększenia wydatków majątkowych, to jest to kwota 7 400 000 złotych i tutaj 

wprowadzamy do planu właściwie środki na zadaniach, których nie wykorzystaliśmy w roku ubiegłym. 

Mają Państwo tam szczegółowy bardzo wykaz, jest to 17 zadań inwestycyjnych plus 4, czyli w sumie 

21 pozycji. Jeżeli chodzi o nowe zadania, to z tej puli dokładamy oprócz wymiany tych węglowych źródeł 

ciepła dokładamy jeszcze środki na rozbudowę Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego, 

to jest kwota 120 000 w roku bieżącym, 30 000 od razu w roku przyszłym, są to środki na pokrycie 

kosztów nadzorów autorskich. I dokładamy również już do dwóch zadań oświetleniowych po przetargu, 

brakło troszeczkę pieniędzy do najniższych ofert i też w tym przypadku zwiększenie puli w planie 

wydatków na te zadania. Jeżeli chodzi o wydatki bieżące, to kwota zwiększenia obejmuje łącznie kwotę 

ponad 4 000 000 złotych. I tutaj też dotyczy głównie projektów miękkich, unijnych, których nie zdołaliśmy 

wykonać w roku ubiegłym. Z nowych zadań dokładamy niecałe 400 000 złotych na remonty placówek 

oświatowych i 50 000 na pokrycie opłat za ogrzewanie gazem w Zespole Szkolno-Przedszkolnym numer 

2 przy ulicy Jedności. Jeżeli chodzi o budżet tego roku, to właściwie pokrótce tyle. Jeżeli chodzi o 

wieloletnią prognozę finansową, to zmiany w przedłożonym Państwu projekcie dotyczą 2 lat roku 

bieżącego i roku 2023 i właściwie w całości są, wynikają te zmiany w wieloletniej prognozie z 

omówionych przeze mnie wcześniej zadań, czyli z niewykonaniem zadań w roku 2021, gdzie te środki 

wprowadzamy odpowiednio do planu roku 2022 i 2023. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały w 

punkcie piątym. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie 

za. Dziękuję. I zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Tychy na lata 2022-2032, punkt szósty. Kto z Państwa Radnych jest za zaopiniowaniem projektu 

uchwały? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie. Przechodzimy do 

punktu siódmego, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

stadionów sportowych oraz boisk treningowych przy stadionach w ramach pomocy operacyjnej na 

infrastrukturę sportową. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Bożena Dolińska 

Dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Bożena Dolińska 

Szanowni Państwo, projekt przedmiotowej uchwały wprowadza zwolnienia z podatków od 

nieruchomości i gruntów, budynków i budowli związanych z funkcjonowaniem stadionów sportowych 

oraz boisk treningowych przy tych stadionach, za wyjątkiem oddanych w użytkowanie zależne na 

odstawie umów cywilnoprawnych. Przedmiotowa uchwała stanowi kontynuację dotychczasowej 

uchwały, która obowiązuje już u nas od 4-5 lat, która wygasła 31 grudnia 2021 roku. Proponuję również 

przyjęcie mocy wstecznej wejścia w życie przedmiotowej uchwały z uwagi na to, że istnieje konieczność 
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objęcia zwolnieniem podatników już od 1 stycznia 2022 roku. Bardzo proszę o przyjęcie przedmiotowej 

uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Bożena Dolińska 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu ósmego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania obniżenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Komunikacji Miejskiej Spółki z 

ograniczoną odpowiedzialnością. Pani Naczelnik proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Dzień dobry Państwu. Przedstawiam projekt uchwały dotyczący obniżenia kapitału spółki PKM. 

Właściwie sprawa jest prosta, dotyczy przekazania pośrednio za naszym pośrednictwem elementów 

infrastruktury, które spółka wytworzyła w ramach realizacji projektu finansowanego ze środków, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej, a dotyczącego dużej modernizacji, między innymi 

zaplecza Spółki PKM. Część inwestycji dotyczyła trakcji trolejbusowej i ładowarek autobusów 

elektrycznych, które powinny się znaleźć w spółce TLT. Uzyskaliśmy stanowisko instytucji nadzorującej 

realizację projektu, że dla nich to nie ma znaczenia, czy te elementy będą się znajdowały w spółce 

jednej czy drugiej, a ponieważ wiążą się z ponoszeniem kosztów powinny być w spółce TLT. Mamy 

zamiar dokonać wyjęcia pewnej części wytworzonej infrastruktury ze Spółki PKM, a następnie 

podwyższymy kapitał w Spółce TLT i wniesiemy te elementy do spółki, żeby były przypisywane koszty 

tam, gdzie powinny być przypisane. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania uchwały. Kto z 

Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie. 

Przechodzimy do punktu dziewiątego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr XIX/415/20 Rady Miasta z dnia 27 sierpnia 2020 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

podwyższenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Tychach.  

 

Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Tu również przedstawiamy kolejny projekt. I już zaraz wyjaśnię, skąd się, skąd się wziął. Projekt dotyczy 

zmiany uchwały, którą Państwo już podejmowali w ubiegłym roku. Dotyczy wniesienia pewnych 

składników majątkowych do Spółki PEC na wniosek samej Spółki. Natomiast zmiana nastąpiła ze 

względu na zmiany cen rynkowych. Jak pisze w uzasadnieniu, w pierwszej,  w pierwszym rzucie nie 

udało nam się skutecznie tych elementów majątku wnieść do spółki PEC z tego względu, że przeciwko 

podwyższeniu kapitału zagłosowała Spółka Tauron, nasz wspólnik w PEC-u, a zrobiła to tylko z tego 

powodu, że miała zamiar połączyć się z innym podmiotem i miała dokonaną wycenę spółki, włącznie ze 

wszystkimi składnikami swojego majątku, która była dokonana na dany dzień i według posiadanych 

przez nią ilości udziałów we wszystkich innych podmiotach, i po prostu nie chciała sobie burzyć 

struktury, bo musiałaby aktualizować wycenę. W związku z tym nie zagłosowali wtedy za, teraz mają 

taki zamiar. Myśmy chcieli zaktualizować tą uchwałę, ponieważ wnosimy po nowej wartości rynkowej, 

ta zmiana jest nieduża, bo dotyczy kilku tysięcy złotych, ale chcemy, żeby uchwała w spółce się 

zgadzała z uchwałą Rady Miasta, to całe wyjaśnienie. Prosiłabym o pozytywne zaopiniowanie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 
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Naczelnik Wydziału Przekształceń i Nadzoru Właścicielskiego Katarzyna Rogóż-Urbanek 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu dziesiątego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy oraz wyrażenia 

zgody na przyjęcie nieruchomości gminnej położonej w Tychach przy ulicy Dębowej na czas 

nieoznaczony. Pani Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Dzień dobry Państwu, przedstawiam projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na to, aby gmina 

mogła odstąpić od obowiązku trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy i zawrzeć tą umowę. 

Mówimy tu o nieruchomości o 30 metrów kwadratowych przy ulicy Dębowej, wydzierżawiamy ten teren 

na teren śmietnika wspólnocie mieszkaniowej, zatem proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu jedenastego, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz zawarcie umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy do trzech lat. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, uchwała o wyrażenie zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas oznaczony do 

lat 3. Załącznik do uchwały to cztery pozycje, z czego trzy pierwsze znajdują się w administrowaniu 

MZBM-u.  Macie państwo dokładne informacje związane z lokalizacją tych nieruchomości, zatem proszę 

o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Kto się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu dwunastego, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr rzymskie XXXIV/656/21 Rady Miasta Tychy z dnia 16 grudnia 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz 

zawarcie umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy na okres 10 lat. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, tutaj prosimy Państwa o wyrażenie zgody na zmianę uchwały, która została podjęta 

na ostatniej sesji Rady Miasta. Niestety omyłkowo wskazaliśmy błędną powierzchnię działki. 

Prawidłowa to jest 376 metrów kwadratowych a nie 329, jak to zostało zapisane w poprzedniej uchwale. 

Pozostałe warunki się nie zmieniają zatem proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 13, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami.  

 

Dyrektor Tyskiego Zakładu Usług Komunalnych Agnieszka Lyszczok 

Szanowni Państwo, przedstawiam Państwu projekt uchwały dotyczącej zawarcia porozumienia 

międzygminnego w zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi. Chodzi tutaj o przyjmowania zwierząt 

z Kobióra do naszego schroniska. Od razu chciałam również zgłosić do załącznika, czyli do samej treści 

porozumienia do paragrafu 1 do punktu 2 autopoprawkę dotyczącą kwestii do wysokości, tam po prostu 

będzie miejsce wykropkowane. No dzisiaj jeszcze konsultowaliśmy to z naszymi prawnikami. Jest to 

podyktowane tym, że jakby koszty utrzymania mogą w ciągu roku ulec zmianie ze względu na stawki 
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też, tak, że jest to tylko i wyłącznie tym podyktowane. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję 

ślicznie. Przechodzimy do punktu czternastego, sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Ja bym poprosił o głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry, Pan …………………….., proszę. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Tak, …………………….., Klub Konfederacji, Proszę Państwa, no czekaliśmy tutaj, przynajmniej 

apelowaliśmy do Pana Prezydenta w swoim oświadczeniu, a wiem, że te oświadczenia są czytane. 

Apelowaliśmy, żeby Pan Prezydent pojawił się na tej Komisji i wytłumaczył, przynajmniej przedstawił 

sprawę na Komisji po prostu, bo uważamy, że to jest najlepsze miejsce, spółki dotyczą, sprawy 

dotyczące spółki Master i oskarżeń jak na razie tylko o zmowę cenową. Jednak Pan Prezydent się nie 

pojawił, co uznajemy za za lekceważący stosunek do do mieszkańców i do do Komisji też, ponieważ 

ponieważ uważamy, że to jest najlepsze miejsce do wytłumaczenia, dlatego chciałbym zapytać się Pana 

Prezydenta, mam nadzieję na odpowiedź w jakiejkolwiek formie, jeśli potwierdzą się zarzuty, jeżeli 

odwołanie Spółki Master okaże się nieskuteczne, jakie będą dalsze kroki miasta wobec Zarządu Spółki 

i czy nie uważa on, że obecny prezes spółki, który był prezesem za czasów, kiedy rzeczona zmowa 

cenowa miała mieć miejsce, nie powinien być przynajmniej zawieszony tak dla higieny postępowania i 

wykazania się maksymalną dobrą wolą ze strony władz miejskich. To jest pierwsza sprawa. Druga 

sprawa dotyczy, chciałbym tutaj zwrócić uwagę na skandaliczną sytuację, jaką miałam wczoraj jej 

miejsce na Komisji Infrastruktury, a mianowicie taka, doszło do sytuacji, w której Pan Przewodniczący 

Sobociński nie dopuścił mieszkańca do głosu. Proszę Państwa, to jest niespotykane i to jest 

skandaliczne zachowanie. Sprawa już została opisana w mediach. Tak że ja to zostawiam pod Państwa 

osąd, mam nadzieję, że będzie jakaś dyskusja na ten temat, a jako Klub Konfederacji my apelujemy o 

dokonanie zmiany na stanowisku Przewodniczącego, ponieważ zapędy cenzorskie, można powiedzieć, 

Pana Sobocińskiego wobec innych osób, również mojej osoby, no pokazują, że ma on na celu jak 

najszybsze zakończenie zawsze każdej komisji, a nie na jaką, nie jest nastawiony na jakąkolwiek 

dłuższą dyskusję. I tyle, zostawiam to pod Państwa osąd. Mam nadzieję, że będzie w tym temacie jakaś 

dyskusja. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos?  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Mogę, Panie Przewodniczący?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Bardzo proszę, Pan Radny Sławomir Sobociński.  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Tutaj odnosząc się do słów Pana ……………………………….  to po pierwsze, częściej Pan 

………………………. stara się osądzać i artykułować jakieś opinie pod względem urzędu, urzędników, 

(niewyraźne) decyzji. My staramy się opiniować uchwały, a drugi temat (niewyraźne) ze statutem miasta 

i wtedy mnie osądzać pod kątem tego, jaką funkcję sprawuję, dlaczego, co z tego wynika. Jak 

przestudiuje Pan statut miasta możemy wrócić do dyskusji, podyskutować o tym, ja jestem otwarty na 

dyskusję. Zawsze jestem w stanie, wie Pan, dojść do konsensusu, bo taką mam naturę, staram się nie 

atakować tylko bardziej, że tak powiem, komunikować, tak na przyszłość. A faktycznie widziałem ten 

tak zwany opisany gdzieś tam w mediach społecznościowych, nie chcę tego komentować, bo, bo często 
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bywa, że właśnie tam są różne takie treści, które nie do końca uważam, że są takie jak powinny być. 

(niewyraźne) dosyć grzecznie, żeby ktoś nie miał do mnie pretensji, że cokolwiek mówię nie tak, tak, 

żeby na przyszłość. Tak że Mateuszu, Panie Mateuszu, przepraszam, Panie Mateuszu, polecam 

dokładnie zaznajomić się ze statutem i możemy wrócić do dyskusji. Możemy się spotkać,  mogę jakiś 

dyżur zorganizować, jestem otwarty na dyskusję.  

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Krótkie, krótkie ad vocem, Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Pan Sobociński mówi, że ja tutaj, taki ma to wydźwięk jakby negatywny, że ja opiniuję, że ja przychodzę, 

oceniam działania urzędu, no Panie Przewodniczący, właśnie od tego jest Komisja i od tego, ja tam 

przychodzę, żeby oceniać i wytykać błędy, więc proszę tego nie stawiać jak ja bym coś złego robił, bo 

to jest, po to tam przychodzę i po to to robię, tak? Drugie statut, (niewyraźne), czy mieszkańcy mają 

prawo zabrać głos na komisjach miejskich? Proste, proste pytanie. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Proszę przeczytać statut. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Mogą, Panie Przewodniczący. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

No to niech Pan przeczyta statut. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Mogą zabierać głos. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

No to proszę przeczytać statut i wrócić ze mną do dyskusji. 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Czyli ja tutaj przemawiam teraz bezprawnie, tak? Nie mam do tego prawa, tak?  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Nie powiedziałem, że bezprawnie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Udzieliliśmy Panu głosu. Jest Pan dzisiaj gościem. Wysłuchaliśmy, więc nie ma żadnego problemu. 

 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz prosi o głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Marek Gołosz, proszę. 

 

Radny Marek Gołosz 

Ja tutaj chciałbym się zgodzić z mieszkańcem, jeżeli chodzi o komisje i o zabieranie głosów. Uważam, 

że jak najbardziej mieszkańcy powinni mieć do tego prawo. My reprezentujemy mieszkańców, ale jeżeli 

ma taką ochotę mieszkaniec, czy to na Komisji i na sesji, uważam, że powinien mieć do tego prawo. Na 

Komisji spotykamy się po to, żeby wymieniać różne poglądy i opinie, a potem na podstawie tego, 

możemy zagłosować na sesji. Uważam, że powinno być prawo i możliwość wypowiedzenia się 

mieszkańcom na różne tematy i jeżeli tego nie robimy i nie pozwalamy na to, to uważam, że to 
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występujemy przeciwko mieszkańcom, a jesteśmy dla mieszkańców po to, żeby poprawiać życie w 

mieście. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Ale ważne, żeby ta dyskusja zawsze była na temat i dotyczyła Komisji, na której...  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Ale jeszcze jedna uwaga, mogę, Panie Przewodniczący?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Bardzo proszę. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Do mojego Kolegi Marka Gołosza, bo, szanuję go oczywiście, bo długo się znamy. Tylko Pan Marek 

teraz dał opinię na podstawie tego co przed chwilą usłyszał. A tak naprawdę, gdyby uczestniczył wczoraj 

w Komisji, wiedziałby, jak to było, jak się to odbyło, to może byłoby inaczej. Tak że Kolego, jeżeli już to 

przepraszam (niewyraźne) jak to było przedstawione. 

 

Mieszkaniec W.K. 

Przepraszam, czy również mogę zabrać głos?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan, tutaj, Gość. 

 

Mieszkaniec W.K. 

Dzień dobry, ………………….., również Klub Konfederacji. Ja wczoraj tak przyglądałem się też tej 

Komisji i rzeczywiście było widać jednak taki trochę pośpiech ze strony Pana Przewodniczącego 

Sobocińskiego. Więc, no, może tutaj być, że my możemy jako koledzy, gdzieś tam się zmawiać, bo to 

wiadomo, że jesteśmy w tym samym Klubie, ale ja tak po prostu z boku oglądałem tą Komisję i widziałem 

po prostu  jakby jednak taki pośpiech troszeczkę Panu tam towarzyszył, no. I jeden pan nie został 

dopuszczony do głosu, no tam ważna kwestia była dlatego tak że chciałbym tutaj też poświadczyć o 

tym. Dziękuję ślicznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Ale to mamy dzisiaj inną Komisję, Szanowni Państwo, więc chciałem, żebyśmy wrócili jakby do tematu 

Komisji Finansów, bo mnie wczoraj również nie było, nie uczestniczyłem w Komisji, którą Pan 

Przewodniczący Sławomir Sobociński prowadził, więc to myślę, że są tematy z tamtej Komisji.  Dzisiaj 

mamy Komisję Finansów, więc prosiłbym tutaj o wnioski, które dotyczą właśnie tej komisji, na której się 

znajdujemy. Czy są tu jeszcze jakieś pytania dotyczące dzisiejszej Komisji?  

 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, jeszcze chciałem zapytać. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę, Panie Radny Marku. 

 

Radny Marek Gołosz 

Na Komisji Sportu padła propozycja właśnie od tutaj mieszkańca odnośnie szatni, kontenerów dla 

morsów na Paprocanach i chciałem zapytać, czy w tym temacie już jest coś robione? Jeżeli nie, to 

chciałem prosić o wniosek, żeby coś takiego było zainstalowane, zakupione, jeżeli nie mamy  takich 

kontenerów w okresie właśnie zimowym, żeby mogli mieszkańcy się w kulturalny sposób przebrać, 

przygotować i korzystać z tej rekreacji na Paprocanach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Tutaj myślę, że Panie Radny Marku Gołosz... 
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Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Jeżeli można, Panie Przewodniczący?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze, proszę Pani Prezydent. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Przed tym wnioskiem na Komisji Radni złożyli interpelację w tej sprawie i sprawa trafiła do nas,  jest w 

tej chwili analizowana i w trybie ustalonym dostaniecie, wnioskodawcy dostaną odpowiedź i Państwo 

na Komisji oczywiście również.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Marek Gołosz 

Dziękuję, ale chciałem tutaj wzmocnić, jeżeli chodzi o głosowanie Radnych z naszej Komisji, tak że 

proszę o poddanie pod głosowanie tego wniosku. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze. W takim razie poddamy ten wniosek pod głosowanie zgodnie ze słowami Pana Radnego Marka 

Gołosza, proszę.  

 

Radny Józef Twardzik 

Proszę, Panie Przewodniczący, treść tego wniosku, żeby był przytoczony. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Już właśnie to formułujemy. Czy Pan Radny sformułuje to jeszcze raz?  

 

Radny Marek Gołosz 

Zwracam się z prośbą o zakup i zamontowanie szatni kontenerów na brzegu, czy w pobliżu brzegu 

jeziora Paprocańskiego, które miałyby służyć mieszkańcom w celu przebierania się w okresie zimowym, 

no po prostu morsowaniu, morsom, którzy tam korzystają. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Panie Przewodniczący, mogę?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Jak dobrze usłyszałem od Pani Wiceprezydent, to została złożona już interpelacja i sprawa jest w toku. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

No to nie wiem czy jest zasadne jakby kolejne składanie wniosku. No tak do Kolegi, do Kolegi Radnego, 

no bo dla mnie to jest troszkę bez sensu  takie powielanie, temat już się toczy. Interpelacja jest złożona. 

Pani Prezydent powiedziała, że będzie tym, jakby już gdzieś to dała do rozpatrzenia, a my będziemy po 

raz kolejny głosować wniosek w tym samym temacie. No wybaczcie, dla mnie to troszkę, troszkę bez 

sensu. 

 

(niewyraźne)  
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Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Grzegorz Kołodziejczyk, proszę o głos. 

 

(niewyraźne) 

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Ja bym też poprosił o głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Jeszcze tutaj pan ……………………….. był pierwszy. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Grzegorz Kołodziejczyk, proszę o głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Zaraz, Panie Radny, Pan …………. teraz się zgłasza.  

 

Mieszkaniec M.Ś. 

Ja w tym temacie, ponieważ tym mieszkańcem na Komisji Sportu to też ja byłem, jeżeli chodzi o te 

szatnie na morsy. I pierwsza sprawa, ja bym tu rozszerzył o okres jesienno-zimowy, tam najlepiej w 

miesiącach wpisać od października do marca, bo mniej więcej wtedy się morsuje, i moja, moje zapytanie 

na Komisji Sportu dotyczyło mniej więcej o same szatnie na, na kwadracie, jeżeli byłoby to możliwe 

technicznie oczywiście. A druga sprawa do Pana Radnego Sobocińskiego. Interpelacja a wniosek to są 

trochę dwie różne sprawy. Interpelacja to jest po prostu zapytanie, czy miasto coś z tym robi, odpowiedź 

na interpelację może być "nie" i tyle, a tu jest po prostu konkretny wniosek, za który bardzo Panu 

Radnemu Markowi Gołoszowi dziękuję, bo o taki wniosek prosiłem na Komisji Sportu.  Fajnie, że jest 

teraz, bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Natomiast Pani Prezydent wyjaśniła, że taka interpelacja też wpłynęła. Proszę, Pani Prezydent.  

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Ja jeszcze chciałam tylko dopowiedzieć, żeby już nie było żadnych wątpliwości, że ta interpelacja 

wpłynęła. Ona jest dużo szersza. Bo interpelacja dotyczy również ucywilizowania czy wykonania 

remontu tej budki dla ratowników, która w tej chwili stoi na brzegu jeziora i tu w tym zakresie Państwo 

Radni Inicjatywy wniosek składaliście już dużo wcześniej i ta, ten projekt, ta inwestycja jest w budżecie, 

czyli na dzisiaj mamy etap projektuj i buduj i zawartą umowę z wykonawcą, jeżeli chodzi o remont tych 

pomieszczeń dla ratowników. Natomiast tak jak mówię, druga część interpelacji dotyczyła kwestii 

związanej z ewentualnym rozważeniem posadowienia szatni dla osób morsujących na Paprocanach i 

ten wniosek będzie poddawany analizie.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja chciałem tylko krótko, jeżeli jest złożony jakiś wniosek i idzie on w szerokim, w jakiejś szerszej skali, 

a nie widzę żadnego, żadnej potrzeby, żeby tutaj składać kolejny, i to nie jest tak jak tam mówi 

mieszkaniec, którego szanuję i słucham, ja powiem tylko krótko, że wczoraj mógł 5 razy się wypowiadać,  

nie wiem o co jest ta burza. Wszystko zostało tam chyba omówione. Natomiast nie widzę tu potrzeby 

głosowania kolejnego wniosku. Ja poczekam, aż Pani Prezydent przedstawi to, co mam przedstawić, 

po prostu nie wezmę udziału w głosowaniu, bo to uważam to takie vox populi, to nie jestem 

zainteresowany. Dziękuję. 
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Radny Józef Twardzik 

Kto jest adresatem tego wniosku i kto, do kogo jest kierowany. Tu nic nie było powiedziane do kogo jest 

wniosek kierowany. Wniosek musi mieć określoną instytucję, czy powiedzmy Prezydenta, tu w tym 

wniosku nic się nie mówi, kieruje wniosek, do kogo, do spółdzielni mieszkaniowej?  

 

Radny Marek Gołosz 

Panie Przewodniczący, mogę? 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Marek Gołosz, proszę, czy Pan Radny… (niewyraźnie) 

 

Radny Marek Gołosz 

Oczywiście, że do Prezydenta Miasta Tychy Andrzeja Dziuby. 

 

Radny Józef Twardzik 

To nie jest oczywiście tylko… 

 

Radny Marek Gołosz 

Proszę poddać pod głosowanie. 

  

Radny Józef Twardzik 

Wniosek jest, sekundę, wniosek jest… 

 

Radny Marek Gołosz 

Proszę poddać pod głosowanie, proszę poddać pod głosowanie. 

 

Radny Józef Twardzik 

 Wniosek jest odnotowywany przez sekretarkę prowadzącą, reformującą te obrady. Jeżeli się pisze 

wniosek, to musi być adresat tego wniosku. 

 

Radny Marek Gołosz 

Proszę poddać pod głosowanie. Złożyłem wniosek formalny, proszę…  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Dariusz Wencepel jeszcze. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Panie Przewodniczący, ja bym chciał, żeby Pan Radny Gołosz powtórzył swój wniosek i do kogo go 

kieruje i po prostu przegłosować Panie Przewodniczący, bo skoro coś ktoś składa to nie ma dyskusji 

czy już ktoś to złożył, jak tu teraz Pani Prezydent powiedziała, jakaś grupa Radnych złożyła interpelację 

w sprawie, która się już dzieje. Tak że ja tu nie widzę problemu, że Pan Marek Gołosz o coś wnioskuje, 

bo mamy dużo sytuacji na BIP-ie, że w jednym dniu są dwie takie same interpelacje przez różne grupy 

Radnych i to w tamtym roku chyba wałkowaliśmy, że dziwnym trafem te same treści. Tak że ja bym tu 

nie dyskutował nad treścią, tylko poparł wniosek Pana Marka i czekał na odpowiedź Pani Prezydent, bo 

jednak Komisja to jest Komisja, interpelacja ma swój tryb, a Komisja obraduje w swoim trybie. I tak Pan 

Radny Przewodniczący Twardzik powiedział, tylko trzeba wskazać, do kogo się wnioskuje i pewnie Pan 

Radny Gołosz wnioskuje do Prezydenta i taka jest procedura, Proszę Państwa.  Ja popieram wniosek 

Pana Marka o te szatnie. 

 

Radny Marek Gołosz 

Dziękuję, Panie Radny za poparcie. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Panie Przewodniczący, przepraszam bardzo, ale muszę uściślić, bo tak nieładnie tutaj padło, że jakaś 

grupa Radnych, mam ten wniosek przed sobą. To jest wniosek skierowany do Pana Prezydenta 

Andrzeja Dziuby za pośrednictwem Pani Barbary Koniecznej, Przewodniczącej Rady. I to jest wniosek 
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podpisany przez Pana Przewodniczącego Michała Kasperczyka, Panią Urszulę Pawlik i Panią Barbarę 

Konieczną w imieniu Klubu, żeby już nie było żadnych wątpliwości. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę o głos. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę, Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Mimo wszystko uważam, że coś takiego jak wnioski powinny być na Komisji w jakiś sposób cywilizowany 

przedstawiony, bo ja jestem jak najbardziej za tym całym, za tą całą sytuacją. Jeżeli chodzi o morsów, 

no pewnie jeżeli chodzi o samych morsów, bo tam we wniosku są jeszcze inne tematy zawarte, jeżeli 

chodzi o grupę Radnych. Natomiast jeżeli chodzi o samych morsów, to pewnie wystarczyłaby taka 

zwykła, no nawet nie wiata, tylko taki parawan, są takie rzeczy, tam można się spokojnie przebrać. 

Natomiast nie chciałbym tutaj polemizować. Powiem tylko jedno, Pan Twardzik zadaje tu słuszne 

pytanie, do kogo, w jaki sposób, w jakim trybie i tak dalej. No trzeba by chyba było takie coś przygotować 

sobie, a to jest takie wrzucanie tematu ad hoc, aczkolwiek no można tak robić. Ja tak jak powiedziałem, 

w takiej hucpie udziału nie biorę. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Pan Radny Marek Gołosz, podtrzymuje Pan ten wniosek?  

 

Radny Marek Gołosz 

Oczywiście, że tak. Dziękuję za poparcie tutaj (niewyraźnie). 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

W takim razie proszę jeszcze raz przytoczyć do kogo, treść. 

 

Radny Marek Gołosz 

Wnioskuję do Prezydenta Miasta Tychy Andrzeja Dziuby o zakup i zamontowanie kontenerów szatni  

tutaj w okolicach brzegu na Paprocanach. Miałoby te służyć szatnie morsom w okresie, tak jak tutaj Pan 

powiedział jesienno-zimowym. Prosił mnie mieszkaniec o to właśnie, który jest tutaj obecny, o ten 

wniosek więc go składam i proszę o pozytywne zaopiniowanie, żeby służyły te szatnie mieszkańcom w 

okresie jesienno-zimowym. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze, ja w takim razie poddaję ten wniosek pod głosowanie. I po kolei proszę, aby każdy powiedział 

jak to wygląda w jego imieniu. Pani Radna Karolina Chemicz-Pałys? 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Ojej. Z uwagi na fakt, że już sprawa jest załatwiana i jestem przeciwna, aby dublować sprawy i 

wprowadzać jakiś taki niepotrzebny dualizm spraw, no jestem jak najbardziej za tą ideą, aczkolwiek tutaj 

przy tym wniosku wolałabym się wstrzymać. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Marek Gołosz? 

 

Radny Marek Gołosz 

Oczywiście za.Wwszystkie wnioski, które będą kierować do mnie mieszkańcy będę zgłaszał i będę 

popierał. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Jarosław Hajduk? 

 

Radny Jarosław Hajduk 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Grzegorz Kołodziejczyk? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja nie głosuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Andrzej Kściuczyk? 

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Iwona Oleksiak? 

 

Radna Iwona Oleksiak 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Aleksandra Pabian? 

 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Urszula Paździorek-Pawlik? 

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Nie będę głosowała. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Anita Skapczyk? 

 

Radna Anita Skapczyk 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Sławomir Sobociński? 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Ja również nie będę głosował, tak już wcześniej wspomniałem w temacie (niewyraźne). 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Józef Twardzik? 

 

Radny Józef Twardzik  

Wstrzymał się od głosowania. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dariusz Wencepel? 
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Radny Dariusz Wencepel 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Sławomir Wróbel? 

 

Radny Sławomir Wróbel 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Aleksandra Wysocka-Siembiga? 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

I Pan Rafał Żelazny? 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jestem za. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze.  

 

Radny Marek Gołosz 

Dziękuję bardzo w imieniu mieszkańców za poparcie tego wniosku. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10 osób za, 1, 2, 3 osoby wstrzymujące się od głosu i reszta głosów nie oddanych 

przy komplecie Radnych. Tak że dziękuję ślicznie. Czy są jeszcze jakieś sprawy bieżące? Jeżeli nie, to 

dziękuję za dzisiejsze posiedzenie i zamykam Komisję. Do zobaczenia na sesji. 
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